
Finansudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 23. juni 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Aktstk. 247
Aktstykke om udmøntningen af Aftale om sommerpakken af juni 2020 på erhvervs- og

kulturområdet

Spørgsmål 4
Vil ministeren redegøre for, hvorfor regeringen ikke ønskede en såkaldt vouchermodel

som eksempelvis er set indført i andre lande som en del af deres ‘corona-kulturhjælpe-

pakker’ og hvor pengene i stedet følger den enkelte kultur forbruger og dermed skaber

incitament til at tiltrække flere besøgende, og ikke er bundet til institutionerne som sådan

og fastlagt på et 2019 niveau?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Schack.Pedersen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jens Joel

formand
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